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Starostovia veľkých mestských častí a primátor sa nevedia dohodnúť  

Poslanci a starostovia mestských častí sú nespokojní s prípravami mestskej parkovacej politiky. 
Starosta Petržalky Vladimír Bajan už koncom roka informoval o rokovaniach starostov štyroch 
veľkých mestských častí o jednotných pravidlách parkovacej politiky. "Niektoré z nich sú v prípravách 
omnoho ďalej, než samotné mesto," reagoval Bajan.  

"Petržalka rešpektovala a naďalej rešpektuje centrálnu koordinačnú funkciu mesta v oblasti 
prípravy a realizácie novej parkovacej politiky, avšak rovnako naďalej očakáva riešenie špecifík svojho 
územia," dodal. Poslanci vyčítali primátorovi, že sa s mestskými časťami nedokáže dohodnúť na 
jednotných pravidlách. "Keďže nedošlo k dohode medzi primátorom a predstaviteľmi štyroch veľkých 
mestských častí, tak sa to vlastne nikam nepohlo, pretože nie je vyjasnené rozdelenie kompetencií," 
povedal Jozef Uhler, predseda dopravnej komisie mesta. "Komunikácia je pravidelná, máme z toho 
zápisy, ale každá mestská časť má inú predstavu o tom, ako pokračovať a čakajú na kroky mesta, ale 
myslím si, že viem, ako budem pokračovať" argumentoval primátor Milan Ftáčnik. "Petržalka nevidí 
inú možnosť, ako počkať si na ďalší vývoj. Nie je pritom vôbec jasné, či sa mesto vydá inou cestou 
než doteraz alebo začne úplne odznova. V každom prípade zodpovednosť za ďalší vývoj situácie leží 
na pleciach predstaviteľov hlavného mesta," dodáva starosta Bajan.  

"Ja som navrhol primátorovi, že použijeme kanonické právo, zavrieme ho do jednej miestnosti so 
starostami veľkých mestských častí a počkáme, kým nevyjde biely dym," komentoval neschopnosť 
dohodnúť sa Jozef Uhler.  

 


